

No. 70617

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 31874. **Multilateral**

Certification of modifications to Appendices I to IV of the Agreement on Government Procurement done at Marrakesh on 15 April 1994, as amended by the Protocol amending the Agreement on Government Procurement done at Geneva on 30 March 2012 ("Amended Agreement on Government Procurement") - Australia. Geneva, 4 February 2021

Registration with the Secretariat of the United Nations:
World Trade Organization, 30 March 2021

Done at New York on 30 June 2021

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 31874. **Multilatéral**

Certification de modifications aux Appendices I à IV de l'Accord sur les marchés publics conclu à Marrakech le 15 avril 1994, tel que modifié par le Protocole modifiant l'Accord sur les marchés publics conclu à Genève le 30 mars 2012 (« Accord modifié sur les marchés publics ») – Australie. Genève, 4 février 2021

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Organisation mondiale du commerce, 30 mars 2021

Fait à New York le 30 juin 2021

Pour le Secrétaire général